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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Søren H 

 

1. 5 min - Godkendelse dagsorden  

- Godkendelse af referat 

Søren 

Principper for brug af digitale medier 

udsættes til næste møde pga. fravær. 

Referatet blev godkendt. 

2. 

 
5 min 

Skolen - information 

• Siden sidst 

• Indsatser  

Fælles 

Jacob 

Vi har fået god opstart efter jul. På skolen 

har vi fokus på elevkultur. Vi har haft flere 

voksne på gangene i en periode. Vi mærker 

effekten, og vi oplever at der er mere ro. 

Vi har afholdt skolefest. Temaet var 

maskerade. De unge var glade for de 

forskellige aktiviteter, havde en god fest og 

var trætte til sidst efter en lang og 

spændende dag. 

Vi skal placere festen på et andet tidspunkt 

næste år, da en del elever var fraværende 

pga. bl.a. skiferie. 

Vi er i gang med at afvikle den nationale 

trivselsmåling. Vi skal sikre os at eleverne 

forstår spørgsmålene, så undersøgelsen 

bliver så valid som muligt. 

Vi er opmærksomme på elevernes resultater  

Der er en indsats i gang på 9. årg. med 

læsning og i skriftlig matematik frem mod 

sommerens prøver. 

Hvert år har vi klassekonferencer 2 gange 

på 7. årgang og en gang på hhv. 8. og 9. 

årgang. Her drøftes elevernes trivsel og 

faglige udbytte af undervisningen. Deltagere 

er læse-, matematik- og trivselsvejledere, 

 

Dagsorden 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: ONSDAG – D. 1. marts 2023 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell 

Elevrepræsentant 

Rosa Brødsgaard Knudsen 7D X 

Forældrerepræsentant  

Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP X 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard 

Forældrerepræsentant  

Annika Hinrup/ AH X 

Forældrerepræsentant 

Kirsten Lei / KL X 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD X 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ X 

Elevrepræsentant 

Carl Aagaard Madsen 8B 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

Renè Viekær Petersen /RVP 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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samt 2-sprogskoordinator, klasselærere og 

ledelse. 

Vi er kåret som årets trafiksikre skole i 

Haderslev Kommune. 

3. 

 

10 min 

 

Elevråd 

• Nyt fra eleverne 

Fælles / drøftelse 

Elevråd 

Eleverne er godt tilfredse med skoleboden. 

På kommende elevrådsmøde evalueres 

skolefesten 

Rosa har været til fælleselevrådmøde. 

 

4.  30 min Planlægning 2023- 2024 

• Timefordelingsplan 

• Frisættelse / afkortelse af 

skoledagen 

Fælles 

Beslutning  

Planlægning 

Udkastet til timefordelingsplanen blev 

godkendt. Kristendom fjernes dog fra 7. 

årg. og fastholdes i 8. 

Vi indfører indflyv om morgenen fra 8-8.15 

 

Vi drøftede optag i og organisering af 

kommende 7. årgang. 

 

 

5.  15 min Udgang fra skolen 

• Opfølgning fra sidste møde 

Fælles  

Beslutning 

Vi har opvejet for og imod udgangsforbud 

fra skolen. 

Fra skoleåret 2023-24 lukkes fra udgang i 

frikvarterene for 7. og 8. årg. for alle 

Vi hører lærerne om 9. årg. i spc/asf bør 

blive på skolen.   

6. 10 min Spisning  

7. 20 min Høringssvar: 

Ny tildelingsmodel 

Fælles / drøftelse 

Opfølgning fra mødet den 27/2 

Det var positivt at det politiske udvalg 

stillede sig til rådighed i høringsfasen. Vi 

løftede nogle bekymringer. 

Hvad kræver den nye model med forøget 

distriktsøkonomi af bestyrelserne? Er vi 

klædt godt nok på. Vi anerkendte at en 

incitimentmodel kræver vi tænker nyt og 

gør os umage. 

Vi vil aller helst bruge vores energi på at 

laver rigtig god skole for vores unge. 

  

8. 20 min Udemiljøer på skolen / opfølgning 

• Udarbejdelse af procesplan 

Jacob 

Fælles 

Beslutning 

Vi har haft besøg af et firma, der faglig 

ekspertice med udearealer for unge i vores 

aldersgruppe. 

Vi har bedt dem om at udarbejde en 
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skitseplan. Der kan deles op i etaper så 

langt økonomien rækker.  

OBS fondsansøgninger. Kan vi få noget 

hjælp hertil?  

En af de ting, der har været en udfordring, 

er vores kloakering. Heldigvis kan kloakken 

repareres med en sokforing. Det 

iværksættes hurtigst muligt. 

 

9. 30 min  Princip for brug af digitale medier 

15 Indhold udarbejdes 

 

Fælles  

Udsættes til næste møde. 

10. 30 min Århjul 2022 – 2023 / januar 

1. Resultater fra midlertidige 

nationale test 

2. Opfølgning af skole/hjem 

samarbejde – faglærercafé 

3. Skolebestyrelsens årsberetning 

Fælles / Tomas og Jacob 

1. Resultaterne blev gennemgået Her 

var ikke du store overraskelser. 

Vi er særligt opmærksomme på 

enkeltklasser. 

2. Der er ikke så stort fremmøde til 

faglærercafeerne. Vi kunne sende et 

informationsskriv til forældrene, 

hvor vi beskriver at denne er aflyst, 

pga. manglende fremmøde, men at 

man altid kan kontakte den enkelte 

faglærer. 

Alternativt kunne man vende 

samtalen om, så eleverne kunne 

fremlægge hvad de arbejder med. 

Vi bør sætte fokus på 7. årg.  

Bestyrelsen beder personalet drøfte 

hvad, der er hensigtsmæssigt. 

3. Beretningen er en opsummering af 

årets arbejde i bestyrelsen. 

Repræsentanter for bestyrelsen 

plejer at have et bord, til åbent hus, 

hvor interesserede kan høre om 

bestyrelsesarbejdet.  

 

10. 10 min Budget / regnskab 2022 og 2023 

 

Fælles / information 

Tomas 

Vi er kommet ud af 2022 med et regnskab i 

balance. Vi afventer de første 

energiregninger for 2022, før vi tilpasser 

budgettet for 2023 

 

11. 10 min Evt Alle 

Der blev spurgt til den obligatoriske brug af 

fodboldstøvler på kunstgræsbanen. Det gør 

at nogle af områdets unge ikke kan spille på 

banen. Vi efterspørger en formel udmelding. 

 

Vi får en ny platform ”Hjernen og hjertet”, 

der skal fungere til meddelelsesbog. 
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Vi skal have valg til skolebestyrelsen, som 

vi skal have gang i. Sæt kryds i kalenderen 

d. 15. maj. 

 


